

## 國際廚師日2014 International Chefs Day 2014



香港廚師協會每年都會舉辦「國際廚師日」，為智障人士及精神康復者提供免費享用美食佳餚的機會。扶康會很榮幸再次獲邀，在2014年10月20日到香港迪士尼樂園酒店參加活動。

今年廚師協會派出約80位分別來自二十多間高級食府的會員，他們由事前準備、烹煮到上菜均一絲不苟，為扶康會逾400位服務使用者帶來一次高質素的自助餐體驗。廚師們懷著一顆服務的心及專業的態度，令服務使用者倍感尊重。大會又準備了魔術表演，令服務使用者看得十分高興；本會上李屋成人訓練中心的服务者更上台表演非洲鼓，精彩演出贏得大家掌聲！

正當活動快完結時，香港廚師協會與迪士尼義工預備了小禮物送給各參加者，令大家十分驚喜，度過了一個十分美滿的下午。

For celebrations to mark the "International Chefs Day", Hong Kong Chefs Association provides free buffet for persons with intellectual disabilities and psychiatric disabilities every year. It is an honor that Fu Hong Society is invited again this year to attend the International Chefs Day 2014 celebration event on 20 October 2014 at Hong Kong Disneyland Hotel.

Over 80 experienced chefs of the Association from more than 20 different high-class restaurants and hotels came together and worked as a team for food preparation and serving, enabling over 400 service users of FHS to taste the delicious buffet and to have a bit of sunshine on their faces. Service users not only enjoyed the tasty cuisine specially prepared by professional chefs, but also felt their love and respect. Beside the buffet, they also enjoyed a wonderful magic performance. Service users from Sheung Li Uk Adult Training Center even prepared an African drum performance which amazed everyone.

Towards the end of the event, service users received souvenirs from the Chefs Association and Disney VoluntEARS. They all had an enjoyable afternoon full of surprises.

